



**2020 DNS  
DISTANT NEIGHBOUR SERIES 1 & 2**

**AMENDMENT # 1**

Issued July 9, 2020

PART 2 has been changed to read:

**2. ELIGIBILITY AND ENTRY**

2.1.3 Boats can be sailed according to these divisions:

Series 1 (Tuesday)

Division 1	Keelboats having a white-sail T/T handicap of 1.000 or greater
Division 2	Keelboats having a white-sail T/T handicap of less than 1.000
Division 3	Single-handed Keelboats
Division 4	Centerboard boats

Series 2 (Thursday) Family option available.

Division 1	Keelboats having a white-sail T/T handicap of 1.000 or greater
Division 2	Keelboats having a white-sail T/T handicap of less than 1.000
Division 3	Single-handed Keelboats
Division 3.1	Keelboats with crew living at the same residential address (optional)
Division 4	Centerboard boats

***Note: Boats racing in Divisions 1, 2 or 4 must comply with FVQ Covid-19 crewing protocols (see Appendix 3)***

PART 7 has been changed to read:

## 7. START SEQUENCE

7.1 The Race Committee may combine starts.

### SERIES 1 (Tuesday)

DIVISION	CLASS FLAG	CLASS	START TIME
<b>1</b>	<b>Purple</b>	Keelboats having a white-sail T/T handicap of 1.000 or greater	<b>18:50</b>
<b>2</b>	<b>Green</b>	Keelboats having a white-sail T/T handicap of less than 1.000	<b>18:55</b>
<b>3</b>	<b>White</b>	Single-handed Keelboats	<b>19:00</b>
<b>4</b>	<b>Orange</b>	Centerboard boats	<b>19:05</b>

### SERIES 2 (Thursday)

DIVISION	CLASS FLAG	CLASS	START TIME
<b>1</b>	<b>Purple</b>	Keelboats having a white-sail T/T handicap of 1.000 or greater	<b>18:50</b>
<b>2</b>	<b>Green</b>	Keelboats having a white-sail T/T handicap of less than 1.000	<b>18:55</b>
<b>3</b>	<b>White</b>	Single-handed Keelboats	<b>19:00</b>
<b>3.1</b>		All keelboats with crew living at the same residential address	<b>19:00</b>
<b>4</b>	<b>Orange</b>	Centerboard boats	<b>19:05</b>

Appendix 3 has been changed to read:

## APPENDIX – 3

### COVID-19 PROTOCOLS

Multi-crewed boats racing in Divisions 1, 2 and 4 shall comply with the following guidelines issued by the Fédération de Voile du Québec:

1. The main directive is to ensure that physical distancing is maintain overall. Therefore, the number of crew on your boat (NOT living at the same residential address) must allow everyone onboard to respect the 2m distancing at all times.
  - 1.1. On boats which permit the 2M distancing, short and sporadic contact which is inherent in this sport is acceptable if the 2M distance is temporarily broken during maneuvers. During this breach, the cumulative time shall not exceed fifteen (15) minutes for the whole day or the regatta. Strategies should be put in place to minimise the contact between individuals (reducing crew size, etc.).
  - 1.2. Should you decide to make use of masks during a race, they shall be considered ineffective when wet (from splash, rain, sweat, etc.).
2. Avoid as best as possible the sharing of equipment.
  - 2.1. Should this occur, have protocols in place for disinfecting the equipment.





**2020 DNS  
DISTANT NEIGHBOUR SERIES 1 & 2**

**AMENDMENT NO. 1**

Publié le 9 juillet, 2020

LA PARTIE 2 a été modifiée comme suit:

**2. ADMISSIBILITÉ ET ENTRÉE**

2.1.3. Les bateaux peuvent être navigués selon ces divisions:

Série 1 (mardi)

Division 1	Quillards ayant un handicap T / T à voile blanche de 1.000 ou plus
Division 2	Quillards ayant un handicap T / T de voile blanche inférieur à 1.000
Division 3	Quillards solitaires
Division 4	Dériveurs

Série 2 (jeudi) Option famille disponible

Division 1	Quillards ayant un handicap T / T à voile blanche de 1.000 ou plus
Division 2	Quillards ayant un handicap T / T de voile blanche inférieur à 1.000
Division 3	Quillards solitaires
Division 3.1	Quillards avec équipage résidant à la même adresse résidentielle (optionnelle)
Division 4	Dériveurs

**Remarque: Les bateaux de course dans les divisions 1, 2 ou 4 doivent se conformer aux protocoles d'équipage FVQ Covid-19(voir annexe 3)**

LA PARTIE 7 a été modifiée comme suit:

## 7.0 SÉQUENCE DE DÉPART

7.1. Le comité de course peut combiner des départs.

### SÉRIE 1 (mardi)

DIVISION	DRAPEAU DE CLASSE	CLASS	HEURE DE DÉPART
<b>1</b>	<b>Mauve</b>	Quillards ayant un handicap T / T à voile blanche de 1.000 ou plus	<b>18:50</b>
<b>2</b>	<b>Vert</b>	Quillards ayant un handicap T / T de voile blanche inférieur à 1.000	<b>18:55</b>
<b>3</b>	<b>Blanc</b>	Quillards solitaires	<b>19:00</b>
<b>4</b>	<b>Orange</b>	Dériveurs	<b>19:05</b>

### SÉRIE 2 (jeudi)

DIVISION	DRAPEAU DE CLASSE	CLASS	HEURE DE DÉPART
<b>1</b>	<b>Mauve</b>	Quillards ayant un handicap T / T à voile blanche de 1.000 ou plus	<b>18:50</b>
<b>2</b>	<b>Vert</b>	Quillards ayant un handicap T / T de voile blanche inférieur à 1.000	<b>18:55</b>
<b>3</b>	<b>Blanc</b>	Quillards solitaires	<b>19:00</b>
<b>3.1</b>		Quillards avec équipage résidant à la même adresse résidentielle	<b>19:00</b>
<b>4</b>	<b>Orange</b>	Dériveurs	<b>19:05</b>

L'ANNEXE 3 a été modifiée comme suit:

## ANNEXE – 3

### PROTOCOLES COVID-19

Les bateaux à équipage multiple évoluant dans les divisions 1, 2 et 4 doivent se conformer aux directives suivantes émises par la Fédération de Voile du Québec:

1. La principale directive vise à garantir le maintien de la distance physique dans son ensemble. Le nombre de membres d'équipage sur votre bateau (ne résidant pas à la même adresse résidentielle) doit permettre à tout le monde à bord de respecter à tout moment la distance de 2 mètres.

1.1. Sur les bateaux qui permettent la distance 2M, un contact court et sporadique inhérent à ce sport est acceptable si la distance 2M est temporairement interrompue pendant les manoeuvres. Pendant cette brèche, le temps cumulé ne doit pas dépasser quinze (15) minutes pour toute la journée ou la régates. Des stratégies devraient être mises en place pour minimiser le contact entre les individus (réduction de la taille de l'équipage, etc.).

1.2. Si vous décidez d'utiliser des masques pendant une course, ils seront considérés comme inefficaces lorsqu'ils sont mouillés (des éclaboussures, de la pluie, de la sueur, etc.).

2. Évitez au mieux le partage des équipements.

2.1. Si cela se produit, ayez des protocoles en place pour désinfecter l'équipement.

